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Investigation of aggressivity at orphan child
through family test - case study
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Abstract

Child Drawings has great role in psychological measurement and especially
in clinical approach, it was considered like a tool of investigation, because
these drawings are full with information and symbols about children’s
psychological life.

These Data can help psychologists to generate diagnostic hypothesis also in
building Therapeutic program.
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In the present study we deal with tree variables which are aggressivity,
child drawings and orphans.

In our research we aimed to evaluate and try finding agressivity on child
orphans drawings. Because drawings are the best way for orphans to project
there psychological problems like aggressivity. The study was based on
drawing family test that was distributed to 10 Algerian participants and
interviews undertaken with theme. Scientifics’ techniques in Analysis
drawings are also used.

Keywords: Drawings, Area,Lines,Colors, Aggressivity, Orphan.

Résumé

Le dessin joue un rble majeur dans les sciences psychologiques, en
particulier dans le traitement clinique, car il est considéré comme un moyen
d'investigation. Les dessins portent des connotations et des symboles
psychologiques qui permettent au psychologue d’élaborer son hypothese
diagnostique, y compris la construction d'un plan de traitement ou la
démarche d'une recherche. C'est le meilleur moyen qui lui permet vérifier
les problemes psychologiques, comme l'agressivité, qui est l'une des
variables de notre recherche. Selon les techniques d'analyse des dessins qui
ont été établies par les psychologues, qui accordent de l'importance au
dessin en termes de forme, de surface, de qualité des traits et des couleurs
utilisés et de la pression de dessiner sur le papier.

Mots clés: Dessin, Lignes, Couleurs, Espace, Agressivité, orphelin.
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